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روزنامه

فرونشست زمین در مساحت  از  فارس  استان  بحران  مدیریت  مدیرکل 
۲۰۰ مترمربع در خیابان لطفعلی خان زند شیراز خبر داد.

خلیل عبداللهی در گفت وگو با ایسنا در تشریح جزئیات این حادثه بیان 
کرد: حادثه فرونشست رو به روی مدرسه خان، جنب اردو بازار رخ داده 
است،  فرونشسته  این خیابان  از  مترمربع  این که ۲۰۰  بیان  با  او  است. 
افزود: مغازه های اطراف که بر اثر فرونشست ترک برداشته، تخلیه شدند 

اما خوشبختانه این حادثه خسارت جانی نداشته است.
عبداللهی بیان کرد: احتمال خسارت و بروز ریزش در مدرسه خان وجود 

دارد.
به گزارش ایسنا، خیابان لطفعلی خان زند، مابین دو بخش از محدوده بافت 
تاریخی فرهنگی شیراز قرار دارد که اغلب اماکن واقع در این محدوده، 

قدیمی و بسیاری از آنها، واجد ارزش های تاریخی است.

مدیرکل بحران استانداری فارس اعلام کرد؛

احتمال آسیب به مدرسه خان

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی خبر داد؛

زمان پرداخت »عیدی« بازنشستگان 
فعلًا مشخص نیست

طلب تأمین  اجتماعی از دولت ۴۰۰ هزار میلیارد 

تومان است نماینده مردم خوی در مجلس گفت: به لوازم گرمایشی به شدت نیاز داریم. 
بعضاً  و  درجه  زیر صفر  سرمای  در  مردم  می کند.  بیداد  منطقه  در  سرما 
منفی ۷ درجه در چادرها زندگی می کنند. دو نفر از همشهری های عزیز 
ما نیز اخیراً به خاطر استفاده از زغال در داخل چادر به دلیل کمبود لوازم 
گرمایشی جان خود را از دست دادند. قطعاً اگر زودتر به داد مردم نرسیم 

این اتفاقات تلخ بیشتر تکرار خواهد شد.
عادل نجف زاده نماینده مردم خوی در مجلس شورای اسلامی در گفت وگو 
با خبرنگار ایلنا، در رابطه با آخرین وضعیت مناطق زلزله زده خوی و سفر 
سرزده رئیس جمهور به منطقه، گفت: گسل خوی از سال ۹۸ تا به امروز 
بزرگی ۹/۵  به  زلزله ای  بار  است و آخرین  لرزیده  بار  به شش  نزدیک 
ریشتر در خوی ایجاد کرد. این زلزله سبب شد بخش اعظمی از سازه های 
نامقاوم روستایی در ۷۲ روستا و منازل نامقاوم در حاشیه شهر از بین بروند.
وی افزود: براساس ارزیابی های صورت گرفته تا این لحظه بالغ بر ۱۰ هزار 

واحد مسکونی  آسیب جدی دیده اند. 
مناطق  به  خدمات رسانی  درخصوص  مجلس  عمران  کمیسیون  عضو 
زلزله زده ابراز داشت: از همان ساعات اولیه مسئولان مرتبط از قبیل وزیر 
کشور، اورژانس کشور، وزیر بهداشت و بنیاد مسکن در جمع مردم حاضر 

شده و بازدیدهای لازم صورت گرفته است.
وی اظهار داشت: خوشبختانه این زلزله تلفات جانی زیادی نداشته است. 
اما کم بودن تلفات جانی دلیلی بر مهیب نبودن زلزله نیست. یک اشتباه 
اساسی که ما در نگاه به زلزله داریم این است که اگر زلزله مانند بم ۵۰ 

هزار کشته روی دست ما نگذارد، آن را مهیب تلقی نمی کنیم. 
نماینده مردم خوی در مجلس شورای اسلامی، تصریح کرد: امروز بخش 
اعظمی از مردم در خوی به دلیل تکرار پس لرزه ها که بالای ۴ ریشتر 
سازه های  تا  لرزه ها سبب شده  این پس  نمی مانند.  منازل خود  در  است، 
لرزه ها  پس  از  ترس  خاطر  به  مردم  شوند.  تخریب  بیشتر  دیده  آسیب 
نمی توانند داخل منازل بروند. به همین خاطر نیاز ما به اسکان اضطراری 
بالا است. علیرغم اینکه ۴۰ هزار چادر تا الان توزیع شده و ۷۱ اسکان 
اضطراری در شهر ایجاد شده است، ما هنوز هم به اسکان تکی نیاز داریم.
افزود: مردم نمی توانند خانه های خود را ترک کنند و بروند. مردم  وی 
اجتماعی روند  متاسفانه برخی آسیب های  منازل خود احشام دارند و  در 
صعودی به خود گرفته و سرقت هایی در حال انجام است. از این باب لازم 

است خدمات در شهر گسترش پیدا کند.

نجف زاده همچنین تاکید کرد: به لوازم گرمایشی به شدت نیاز داریم. سرما 
در منطقه بیداد می کند. بارش برف در ارتفاعات سرمای زودرس را برای 
بعضاً  و  زیر صفر درجه  مردم در سرمای  است.  ارمغان آورده  به  منطقه 
منفی ۷ درجه در چادرها زندگی می کنند. دو نفر از همشهری های عزیز 
ما نیز شب گذشته به خاطر استفاده از زغال در داخل چادر به دلیل کمبود 
لوازم گرمایشی جان خود را از دست دادند. قطعاً اگر زودتر به داد مردم 
نرسیم این اتفاقات تلخ بیشتر تکرار خواهد شد. دو روز پیش فرمانده سپاه 
جناب آقای سلامی و فرمانده نیروی زمینی سپاه آقای پاکپور در منطقه 
حضور پیدا کردند. روز گذشته شخص رئیس جمهور به صورت سرزده 

از منطقه بازدید دارند. 
نجف زاده در ادامه خاطرنشان کرد: امیدوار هستیم با حضور رئیس جمهور 
و  بازسازی  نوسازی،  بودجه سال آتی شاهد  مقدمات در لایحه  تمهید  و 
در  سرما  لحظه  به  لحظه  باشیم.  زمان  اسرع  در  مردم  منازل  سازی  مقاوم 

حال افزایش است. 
نماینده مردم خوی در ادامه در پاسخ به این پرسش که آیا بعد از حضور 
آقای مخبر روند خدمات رسانی تغییر داشته است، عنوان کرد: من اعتقاد 
دارم اتفاق جدیدی نیفتاده است. نقد آقای مخبر کاملًا درست بود. شاید در 
تأمین مشکل نداشته باشیم اما در شبکه توزیع و مدیریت بحران منطقه ای 
است.  لرزیدن  حال  در  الان  تا   ۹۸ سال  از  خوی  هستیم.  مشکل  دچار 
توزیع  می کرد.  موضوع  این  به  جدی  توجه  باید  کشور  بحران  مدیریت 

منطقه ای چادر و اقلام واقعاً دیر به دست مردم رسید.
وی خاطرنشان کرد: امیدواریم با سفر فرمانده سپاه که تدبیر را در دست 
اتفاقات خوبی برای مردم به ویژه در حوزه تأمین کانکس رقم  گرفتند 

بخورد.

نجف زاده نماینده مردم خوی در مجلس:

 به شدت به وسایل گرمایشی نیاز داریم

مردم در سرمای زیر صفر درجه و بعضاً منفی ۷ درجه در چادرها زندگی می کنند

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس خبر داد؛

توزیع 400 تن گوشت منجمد 
در فارس

رئیس کمیته مشترک ایران و ژاپن:

مراودات رسمی تجاری ایران و ژاپن 
به صفر رسید

تنها با پنج کشور تجارت مستقیم داریم

نماینده مجلس:

مجلس بر اصلاح آیین نامه مولدسازی 
تاکید دارد

تحلیل این خبر  را در صفحه اول 
بخوانید

رئیس دانشگاه پیام نور فارس از جذب دانشجوی خارجی در رشته ادبیات 
فارسی در دانشگاه پیام نور مرکز شیراز از سال آینده خبر داد.

نشست  در  جاجرمی زاده  محسن  غضنفری:  خدیجه   / خبری  سرویس 
خبری اظهار کرد: در تلاش هستیم از سال آینده از اول مهر شاهد جذب 
مرکز  نور  پیام  دانشگاه  در  فارسی  ادبیات  رشته  در  خارجی  دانشجوی 

شیراز باشیم.
رئیس دانشگاه پیام نور استان فارس ادامه داد: در حال حاضر تهران، قم 
و شیراز این مجوز را اخذ کرده اند و چهار شهر دیگر در تلاش هستند تا 

بتوانند این محور را دریافت کنند.
از کشور  از خارج  دانشجو  تا  اضافه کرد: تلاش کردیم  زاده  جاجرمی 
بتواند به صورت حضوری و مجازی در دانشگاه پیام نور شیراز تحصیل 

کند.
در  شهریه  درصدی   ۳۰ افزایش  گذشته  سال  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
دانشگاه پیام نور بوده ایم، ادامه داد: برای سال جدید هنوز تصمیمی گرفته 
نشده است و این دانشگاه در تلاش است پایین ترین میزان شهریه را برای 

دانشجویان تعریف کند.
وی با بیان اینکه دانشگاه پیام نور نمونه بارزی از یک الگوی موفق در 
عرصه آموزش عالی است، گفت:در محرومترین مناطق، حضور جوانان 

را برای تحصیل در آموزش عالی فراهم کرده است.
جاجرمی زاده با بیان اینکه نزدیک به ۳۰ هزار دانشجو در استان فارس در 
دانشگاه پیام نور تحصیل می کنند؛ گفت: فارس از سال ۶۷ تاکنون بیش 

از ۱۰۰ هزار فارغ التحصیل داشته است.

رئیس دانشگاه پیام نور استان فارس با بیان اینکه دانشگاه پیام نور فارس 
افزایش ۶ درصدی جذب دانشجو را تجربه کرده است،  در کل کشور 
گفت: این دانشگاه همچنین افزایش ۱۶ درصدی را در پذیرش دانشجوی 

بدون کنکور تجربه کرده است.
در  در سراسر کشور حتی  نور  پیام  دانشگاه  اینکه  بیان  با  جاجرمی زاده 
را  عالی  آموزش  مختلف  سطوح  در  تحصیل  زمینه  مناطق  محروم ترین 
برای جوانان فراهم کرده است، افزود: پیام  نور، جهاد سازندگی دهه اول 

انقلاب در عرصه آموزش عالی است.
در  هیئت علمی  عضو   ۲۱۰ از  بیش  فارس  استان  در  اینکه  بیان  با  وی 
این  هیئت علمی  اعضای  بیشتر  گفت:  هستند،  فعال  نور  پیام  دانشگاه 
دانشگاه در رشته های علوم انسانی و علوم پایه و در برخی رشته های فنی 

مهندسی و کشاورزی فعالیت می کنند.
جاجرمی زاده خاطرنشان کرد: توسعه بین رشته ای با نگاه مهارت آفرینی 

را در دستور کار داریم. 

رئیس دانشگاه پیام نور فارس خبر داد؛

وزیر امور خارجه با بیان اینکه با دولت ها و ملت های ترکیه و سوریه ابراز 
همدردی می کنم، گفت: آماده هرگونه مساعدت هستیم.

امیرعبداللهیان در توئیتر نوشت: تأثر  به گزارش خبرگزاری مهر، حسین 
و تأسف عمیق خود، دولت و مردم ایران از وقوع زلزله شدید در مناطقی 
از دو کشور دوست، همسایه و مسلمان ترکیه و سوریه که به جان باختن 
و مجروح شدن جمع زیادی از شهروندان دو کشور منجر شد، اعلام و با 
دولت ها و ملت های ترکیه و سوریه ابراز همدردی می کنم. گفت: آماده 
هرگونه مساعدت هستیم. وزیر امور خارجه افزود: آماده هرگونه مساعدت 

هستیم.

امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه:

از  درصد   ۱۸ اینکه  اعلام  با  فراجا  رانندگی  و  پلیس راهنمایی  رئیس 
جانباختگان تصادفات رانندگی زیر ۱۸ سال سن دارند، از برگزاری کمپین 

۱۸-۱۸ برای کاهش آمار قربانیان تصادفات خبر داد.
افتتاح  مراسم  حاشیه  در  هادیانفر  کمال  سید  سردار  ایسنا،  گزارش  به 
استان کشور که در شهرک آزمایش  در ۱۰  پلیس  ساختمان های جدید 
شامل  ساختمان  باب   ۱۹۸ تاکنون   ۹۸ سال  از  گفت:  شد،  برگزار 
در   ... و  پلیس راه  پاسگاه  راهور،  پلیس  قرارگاه  ستادی،  ساختمان های 
کشور احداث شده است که ۱۰۰ باب آن از سوی پلیس راهور و ۹۸ باب 
انجام شده، ۱۱ ساختمان ستادی و  آن هم توسط وزارت راه و راهداری 

قرارگاهی پلیس راهور را افتتاح می کنیم.
این  و گفت:  داد  خبر  نیز  راهور  پلیس  پاسخگویی  مرکز  افتتاح  از  وی 
مرکز در واقع یک مرکز مشاوره و پاسخگویی به سؤالات است که ۲۱ 

خدمت را به مردم ارائه می کند. شماره آن نیز همان شماره تلفن ۱۲۰ بوده 
و مردم می توانند با آن تماس بگیرند.

هادیانفر به آمار جانباختگان حوادث رانندگی نیز اشاره کرد و گفت: در 
کشور ما سالیانه ۱۷ هزار فوتی و حدود ۳۰۰ هزار نفر مجروح در حوادث 
کاهش  را  آمار  این  باید  برنامه ریزی  طبق  ما  که  می دهد  رخ   رانندگی 

دهیم.
در  رشد  سن  در  افراد  و  سال   ۱۸ زیر  کودک   ۳۰۰۰ اینکه  بیان  با  وی 
تصادفات جان خود را از دست می دهند، گفت:  در همین راستا نیز کمپین 
۱۸-۱۸ از سوی پلیس راهور راه اندازی شده است. این کمپین بیانگر این 
از جانباختگان تصادفات رانندگی زیر ۱۸ سال سن  است که ۱۸ درصد 
افراد بیگناهی که جان خود را بخاطر قصور یا تخلف دیگران از  دارند. 

دست می دهند.


